
Den 19. jan. 2018 kl. 14.11 skrev Søren Toft-Jensen <sjen@dk.borgautomotive.com>: 

Kære udvalg, 
  
Alt – virkelig alt – tyder på, at dette bliver DK’s største fejlinvestering, - og der er jo ikke 
tradition for, at de politikere der beslutter dårlige projekter, efterfølgende reelt har noget 
ansvar. På en måde er det også godt nok.  
Men spørgsmålet er om det er godt nok, hvis et samlet transportudvalg også tilbageholder 
oplysninger, fordi oplysningerne sår tvivl om projektets økonomi? 

  
Det er mig uforståeligt at det er så svært at tage en ny beslutning, hvis der er god grund til 
at tvivle på et projekts økonomiske holdbarhed? 

  
Spørg jer selv hvor mange penge i tør skyde i projektet – hvis staten ikke vil garantere for 
økonomien? 

  
  
http://borsen.dk/nyheder/opinion/artikel/11/189470/artikel.html?hl=YTozOntpOjA7czo2OiJ
Lcm9uaWsiO2k6MTtzOjY6IktST05JSyI7aTozO3M6Njoia3JvbmlrIjt9 

  
  
Vh 

  
Søren Toft-Jensen 

Silkeborg 
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